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1. Opening en mededelingen 

 De VOORZITTER heet allen welkom en opent de vergadering.  

  

Mededeling Namens de Werkgroep van Stichting Vluchtelingenwerk Texel presenteert mevrouw Ingrid 

Walpoott hun jaarverslag over 2015 en deelt ze, samen met 2 van de andere vrijwilligers - 

Jenneke Wassink en Rutger van Elven – de boekwerkjes uit. Ze krijgen nog steeds vragen of er 

ook vluchtelingen op Texel zijn, dus het leek hen goed op deze manier wat meer publiciteit aan 

hun werk – dat allemaal vrijwilligerswerk is - met vluchtelingen en statushouders te geven.  

2. Vaststelling volgorde stemming 

 Het lot bepaalt dat bij hoofdelijke stemming raadslid Schuiringa mag beginnen. 

3. Vaststelling agenda 

 Vastgesteld. 

4. Vaststelling verslag raadsvergadering van 23 maart 2016 

Correctie Op blz.3/4, bij punt 5c over de subsidieverordening, is de tegenstem van de heer Vlaming 

abusievelijk niet vermeld in het besluit over het aangepaste amendement. 

De correcte tekst wordt: ‘Het aangepaste amendement van VVD en Eiland Belang wordt 

aangenomen met 8/7. Vóór stemden: VVD (3), Eiland Belang (1), PvdA (3), D66 (1) en tegen 

Texels Belang (2), Texel 2010 (2), CDA (1), GroenLinks (1), Sterk Texel (1).’ 

 

Besluit Met inachtneming van deze correctie wordt het verslag vastgesteld. 

 

Naar 

aanleiding 

van het 

verslag 

Blz. 2, raadslid JONKER vraagt of het gesprek met de heer Langeveld over De Karsseboom 

inmiddels heeft plaatsgevonden en wat daar uitgekomen is. Burgemeester UITDEHAAG vertelt 

dat hij inderdaad een indringend gesprek met de heer Langeveld over dit pand heeft gevoerd. 

Hij heeft hem gezegd, dat als er een geschikte huurder is gevonden, die snel moet worden 

toegelaten. Dat zou ook bij de raad goed overkomen. 

Aandachts-

punt 

De gemeente is dan bereid zo goed mogelijk medewerking te verlenen voor wat betreft 

bestemming, bouwvergunning, enz. Verder zijn meer dingen besproken, o.a. de Groeneplaats. 
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Texel 2010 Blz. 7, raadslid JONKER heeft nog geen antwoord gehad of het college wel eerder op de hoogte 

was gesteld over het amendement van de VVD, betreffende locatie sporthal. Dat had hij 

namelijk wel netjes gevonden, in verband met het meerderheidsstandpunt binnen het college 

(zie blz.5). Wethouder HUISMAN dacht al geantwoord te hebben dat het college niet eerder op 

de hoogte was. De VOORZITTER wijst erop dat indienen van moties en amendementen, zonder 

het college vooraf te informeren, nu eenmaal het recht is van de raad. Raadslid SCHUIRINGA 

beaamt dat ze dit op deze manier hebben gedaan. 

PvdA Blz.14, raadslid SCHAATSENBERG vraagt naar een reactie op de zorg die hij uitte over het plan 

de route van het mountainbike pad via het Skillepaadje te laten lopen. Wethouder HERCULES 

dacht dat er al een antwoord naar de raad toe was, maar vat het alsnog samen: voor gewone 

fietspaden zijn geen aparte vergunningen nodig voor mountainbikers. 

Raadslid SCHAATSENBERG verduidelijkt dat het gaat om het opnemen van dit paadje in de 

landelijke mountainbikeroutes. Hij vreest dat hier straks hele groepen fietsers op af komen, 

terwijl dit pad daar helemaal niet geschikt voor is. Wethouder HERCULES vindt dat hij hiervoor 

bij de Wielervereniging moet zijn, want hoe zij landelijk communiceren is volgens hem niet aan 

gemeente Texel. De gemeente heeft in elk geval geen vergunning verleend om dit pad te 

afficheren. 

GroenLinks Raadslid VLAMING vindt dat de wethouder het probleem omzeilt en wijst het college op haar 

verantwoordelijkheid voor de veiligheid van wandelaars en fietsers. Wethouder HERCULES 

antwoordt dat dit nog niet aan de orde is. Het lijkt hem ook zeker in het voordeel van de 

Wielerclub dit goed te regelen. 

D66 Raadslid VAN DE WETERING meent dat van tevoren te zien is dat dit een probleem wordt, 

waarop het college zou moeten voorsorteren. Wethouder HERCULES raadt aan hier dan 

volgende keer een agendapunt van te maken, zodat de raad de verantwoordelijkheden duidelijk 

kan krijgen. De grond is immers niet van de gemeente, dus het lijkt hem niet hun 

verantwoordelijkheid. Wel wil de wethouder proberen met deze signalen aandacht te vragen 

via het overlegorgaan Nationaal Park, want hij deelt de zorg. 

Raadslid VAN DE WETERING kondigt aan dat ze dit onderwerp in de planningscommissie op de 

agenda gaan zetten.  

Toezegging De VOORZITTER concludeert dat de wethouder de zorg deelt en het onder de aandacht wil 

brengen bij de verantwoordelijke instanties. 

Raadslid SCHUIRINGA geeft nog mee dat de infrastructurele werken in het Hogeberg-gebied 

zouden worden geregeld via het Gouden Driehoek plan. Misschien is het in dat verband mogelijk 

een alternatieve route te bedenken, oppert hij. 

Toezegging  De VOORZITTER dankt voor de suggestie en zegt toe dat het college er op terug komt. 

5. Te bespreken onderwerpen 

5A. Startnotitie Integraal Veiligheidsplan Texel 

 Raadslid VAN DE WETERING memoreert dat in de commissiebespreking een aantal punten is 

aangedragen, o.a. over gevaarlijke stoffen. Er was toegezegd die mee te nemen of er iets mee 

te doen, maar ze vindt er niets van terug. Ze vraagt aan te geven wat daarmee gebeurt. 

Toezegging Burgemeester UITDEHAAG zegt in ieder geval gedane toezeggingen na te komen en dit niet aan 

de aandacht te laten ontsnappen. 

  

Besluit Met inachtneming van deze toezegging wordt de startnotitie unaniem vastgesteld.  

5B. Jaarverslag klachten 2015 

Texel 2010 Raadslid JONKER zegt dat het hen zorgen baart dat ruim 23% van de klachten niet binnen de 

termijn is afgehandeld. Burgemeester UITDEHAAG bevestigt dat procedures op tijd moeten 

worden gelopen. En zeker bij klachten en bezwaren moet de gemeente niet het verkeerde 

signaal afgeven. 
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Toezegging  Hij zegt toe dit intern te gaan afstemmen, en er zo nodig capaciteit voor vrij maken. Er is een 

toename te zien die o.a. te maken heeft maken met de aantrekkende economie, meer 

bouwvergunningen e.d. Het zou dan juist mooi zijn het aantal klachten tóch te verminderen, 

betoogt hij. 

 Raadslid STANDAART haalde in de commissie al aan dat het totaal aantal klachten wel is 

afgenomen, maar bij Dienstverlening (Vergunningen en Toezicht) en Beleid juist is toegenomen. 

Op de vraag of dit met de veranderde inzet van de RUD te maken kan hebben kreeg hij nog 

geen antwoord. Burgemeester UITDEHAAG denkt dat dit inderdaad het geval kan zijn. 

  

Besluit De raad heeft kennis genomen van dit jaarverslag en besluit unaniem geen wensen en 

bedenkingen in te dienen. 

5C. Kleinschalige recreatieve staand wantvisserij 

 De VOORZITTER verduidelijkt dat dit over een verbod vanuit het rijk gaat, waarvoor de 

gemeente vanwege kleinschalig historisch medegebruik een uitzondering is aangevraagd en 

gehonoreerd. Het wordt toegestaan, mits aan landelijke en Europese voorwaarden wordt 

voldaan.  

De heer STANDAART spreekt dank uit voor het aangepaste kaartje en tekst. 

 Burgemeester UITDEHAAG spreekt nog uit met het rijk in gesprek te blijven. Ook wordt dit 

onderwerp op 21 april nog in het DB van De Waddeneilanden besproken. 

  

Besluit Met algemene stemmen aangenomen. 

6. Moties en initiatiefvoorstellen 

6A. Initiatiefvoorstel alle fracties: Veiligheidsregio - Een onderzoek naar de prijsverschillen van 
veiligheid 

 De VOORZITTER licht toe: binnen dezelfde regio Noord-Holland noord gaan gemeenten zeer 

verschillende bedragen per inwoner bijdragen in de kosten. Texelaars gaan bijvoorbeeld 2,34x 

zoveel betalen als inwoners van gemeente Hoorn. 

Texels 

Belang 

Raadslid STANDAART leest in de wensen en bedenkingen van het college de waarschuwing dat 

de goede relatie en samenwerking met de gemeenten en verbanden in de regio niet onder dit 

onderzoek mag lijden. Het bevreemdt hem dat Texel zich naar de andere gemeenten zou 

moeten richten, terwijl zij niet in hun overwegingen hebben meegenomen dat Texel teveel per 

inwoner betaalt. 

Burgemeester UITDEHAAG noemt dat een kwestie van beleving. Als college hebben ze gemeend 

die goede samenwerking te moeten meewegen. Ook hebben zij dit in de Veiligheidsregio 

meegenomen. De raad van Texel moet beseffen dat een onderzoek door anderen op die manier 

kan worden ervaren. 

PvdA Raadslid VELTKAMP denkt dat dit voorstel voldoende duidelijk is. Hij heeft nog wat zorg over 

het aflopen van de termijn van 6 maanden om in beroep te kunnen gaan bij het algemeen 

bestuur en vraagt of dat bezwaar al is gemaakt.  

Aandachts-

punt 

Burgemeester UITDEHAAG heeft het besluit van vandaag afgewacht en hoopt nu niet door de 

termijn te schieten. Er is geen sprake van onwil, maar als het nodig is wordt bekeken hoe dit is 

op te lossen. 

VVD Raadslid SCHUIRINGA vindt dat dit soort verbanden oncontroleerbaar zijn, en ergens tussen 

gemeenten en provincie in hangen. Het is naar zijn mening nog steeds zo: ‘Wie betaalt, 

bepaalt’. 

Vraag 

 

De VVD is er daarom heel fel op, en wil zo spoedig mogelijk het jaarverslag inzien. Ook de 

nieuwe directeur van de Veiligheidsregio zei bij zijn aantreden vorig jaar totaal geen inzicht in 

de financiën te kunnen krijgen.  

Burgemeester UITDEHAAG erkent de problematiek rond gemeenschappelijke regelingen. Hem 

bleken ook dingen die beperkter zijn dan gedacht. Bij De Waddeneilanden is hier eveneens over 
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gesproken. Bij regelingen waar je door het rijk verplicht wordt mee te doen heb je niet veel 

keus, merkt hij op.  

Toezegging Hij kondigt aan dat een raadsvoorstel onderweg is, om de raad binnen dat gegeven zo goed 

mogelijk te kunnen informeren.  

CDA Raadslid ZEGEREN heeft met een paar collega’s de rekenkamercommissie van De 

Waddeneilanden over dit onderwerp gesproken. Daar kwamen wel enige geruststellende 

woorden uit, vindt hij. Ze zullen de vraag in hun totaaladvies naar ons toe meenemen. 

Texel 2010 Raadslid JONKER zou liever zien dat de wensen en bedenkingen ‘op vurige wijze worden 

bepleit’, in plaats van ‘kenbaar maakt’. De VOORZITTER vraagt of dit een amendement wordt. 

De heer JONKER vindt die tekst wat sterker, maar geen amendement waard.  

Toezegging Burgemeester UITDEHAAG geeft aan dat hij het duidelijk onder de aandacht zal brengen.  

  

Besluit Het initiatiefvoorstel wordt unaniem aangenomen.  

6B. Motie Texels Belang, Eiland Belang en Sterk Texel: Yurt Hoge Berggebied – Handhavend 
optreden 

Toelichting 

Texels 

Belang 

Raadslid KOOIMAN legt voor dat er een yurt is verrezen, waar geen vergunning voor is gevraagd 

of verleend. Het college antwoordde dat ze goed in de gaten zullen houden of aan de locatie- 

voorwaarden voor een kampeermiddel wordt voldaan. Dat antwoord was op zich duidelijk, maar 

er ontbreekt de beoordeling of de plek landschappelijk goed in de omgeving is ingepast. Met dit 

criterium heeft het college volgens de indieners een maatregel om handhavend op te treden.  

Sterk Texel Raadslid DE GROOT meldt dat Sterk Texel hier ook al vragen over hadden gesteld. Zij vinden 

dat hier geen sprake is van een kampeermiddel en dat het bovendien op deze plek niet kan. 

Zo’n yurt is nu eenmaal niet een ‘tentje in je eigen tuin’, dus Sterk Texel steunt de motie. 

Eiland 

 Belang 

Ook raadslid EELMAN is het eens met de motie, want de yurt staat dicht bij de erfgrens, en 

voldoet volgens hem niet aan de eisen voor een kampeermiddel en voor landschappelijke 

inpassing. Het lijkt de heer Eelman bovendien goed meteen te kijken of de parkeerplaatsen wel 

passen in het Hogeberg-gebied 

Reacties 

college 

Burgemeester UITDEHAAG constateert grote zorg over het landschap in het Hogeberg gebied. 

Hij noemt het een lastige precaire kwestie, die zorgvuldige afweging verlangt. Uit de eerdere 

beantwoording leest hij voor: ‘wij zijn aan het verkennen of er handhavend opgetreden kan 

worden, en in onderzoek of er gronden zijn waarop dat kan’. Als dat kan zullen er andere 

bepalingen kunnen worden gehanteerd dan het ruime begrip ‘landschappelijke inpassing’ wat 

Texels Belang aandraagt. Dit lijkt het college niet het sterkste punt om op te handhaven. Er is 

tijd nodig omdat maatschappelijke gevoeligheid en juridische complexiteit spelen. Ook liggen 

er afspraken met betrokkenen en omwonenden. Het ligt dus wat genuanceerd. Het college 

heeft begrip voor het standpunt van de indieners, maar het college vraagt zich af of die 

opvatting juridisch stand houdt en strookt met het bestemmingsplan. Mocht er een andere, 

sterkere aanleiding zijn om op te treden, dan is die wellicht te prefereren, denkt de 

burgemeester. De maatschappelijke onrust willen zij niet negeren, maar de motie is in hun 

ogen te eng opgesteld.  

Toezegging Dit onderwerp staat wel degelijk op de agenda, benadrukt de burgemeester, maar zonder de 

motie over te nemen. 

Aandachts-

punt 

Wethouder HERCULES vult aan dat dit hen in ieder geval aanleiding geeft om in het 

reparatieplan bestemmingsplan buitengebied en Hoge Berg hiervoor aandacht te hebben. O.a. 

door te kijken of het woord ‘kampeermiddel’ niet te ruim is. In de regel hierover wordt alleen 

gesproken over een tent of caravan. 

2e termijn  

D66 Raadslid VAN DE WETERING maakt uit de woorden van het college op dat ze ‘pas op de plaats’ 

vragen om er nader in te duiken. Burgemeester UITDEHAAG bevestigt dat.  

PvdA Raadslid VELTKAMP merkt op, dat het college in de regels misschien meteen afmetingen voor 

die tent of caravan kan opnemen, als ze het bestemmingsplan gaan repareren, want ‘een 

circustent is ook een tent’. 
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VVD Raadslid SCHUIRINGA hoort graag binnen welke termijn de raad uitsluitsel van het college 

ontvang. Hij tipt dat een regel die misschien is te hanteren gaat over vergunning-vrij bouwen, 

want die gaat uit van maximaal 3,5 x 3,5 m.  

Toezegging Burgemeester UITDEHAAG probeert half mei bij de raad terug te komen met de uitkomsten van 

hun onderzoek. 

3e termijn  

Texel 2010 Raadslid JONKER stelt dat zo’n tent gewoon niet in het buitengebied past. Hij heeft ook 

begrepen dat het een Bed&Breakfast wordt, met parkeerplek, enz. Mochten de indieners 

overwegen de motie alsnog in te dienen, dan zal Texel 2010 die steunen. 

CDA Raadslid ZEGEREN denkt dat afwijzen op de benaming ‘tent’ niet zal lukken. Hij oppert dat je 

misschien een maximum qua hoogte kunt hanteren. Zo mag een heg ook niet hoger dan 1,80 

meter zijn. En misschien kan het college goed overbrengen aan de eigenaars, dat ze meer 

moeten doen om aan de bezwaren van de omwonenden en de inpassing in de omgeving 

tegemoet te komen.  

Aandachts-

punt 

Burgemeester UITDEHAAG bevestigt dat, mocht er juridisch niets mogelijk zijn, ze dan 

evengoed in gesprek proberen te blijven met de eigenaar. Ook als er handhavend wordt 

opgetreden, tracht hij zo prettig mogelijk met elkaar om te gaan, hoewel de toon van de mails 

daar geen aanleiding toe geeft. 

Texels 

Belang 

Raadslid KOOIMAN erkent dat het een lastige en precaire situatie is, maar naar de mening van 

Texels Belang duurt het wel erg lang. Het lijkt hem goed dat het college wil verkennen op 

welke gronden het mogelijk is handhavend op te treden en wat daarvoor de beste insteek is. Hij 

benadrukt dat het de opstellers van de motie wel menens is, maar ze hebben er vooralsnog 

vertrouwen in dat het college er met de buurt en initiatiefnemer uit kan komen. De indieners  

wachten de uitkomsten af en zijn bereid tot zolang de motie aanhouden. 

VVD Raadslid VAN SIJP ziet dat deze meneer zich regelmatig op de grens van het toelaatbare 

beweegt. Mocht er dus binnen de huidige regels geen manier gevonden kunnen worden om 

handhavend op te treden, dan ziet de VVD-fractie uit naar het reparatieplan. 

GroenLinks Raadslid VLAMING hoort nog graag of de mede-indieners de motie ook willen aanhouden. 

Raadslid DE GROOT is het ermee eens om het college de mogelijkheid te geven te onderzoeken 

welke juridische stappen de beste kans van slagen hebben. Raadslid EELMAN ook. 

PvdA Raadslid VAN DE BELT wil meegeven blij te zijn dat het college niet alleen op de yurt reageert, 

maar het hele dossier oppakt. Hopelijk wordt niet alleen gekeken naar de vraag of het ding een 

tent is, maar bijv. ook hoe dicht een kampeermiddel bij de buren vandaan mag staan. Verder is 

het zaak verder te kijken waar het ding voor gebruikt wordt, want als dat een bedrijfsmatig 

karakter krijgt, zijn wellicht andere gronden voor handhaving te vinden. Verder heeft de PvdA  

de vraag of het reparatieplan alleen voor het Hogeberg gebied zal gelden, of breder. 

Vervolg 

 college 

 

Wethouder HERCULES antwoordt de heer Jonker dat Bed&Breakfast alleen in een huis mag. 

Allerlei voorwaarden, zoals recreatief gebruik, definitie kampeermiddel, afstand tot woonhuis 

en of erf-grens, landschappelijke inpassing, enz. zouden in het reparatieplan nader 

gespecificeerd moeten worden. Het is wel de bedoeling dit dan voor het hele bestemmingsplan 

buitengebied te laten gelden.  

Toezegging  Burgemeester UITDEHAAG besluit met zijn belofte half mei terug te komen met een verhaal of 

ze kunnen handhaven op grond van de huidige regelgeving. 
  

Besluit De indieners houden de motie aan. Zij wachten de uitkomsten van het college af. 

7. Hamerstuk 

7A. Herinrichting  notaristuin 

 Raadslid VLAMING heeft de opmerking dat dit eigenlijk geen hamerstuk kan zijn, omdat er nog 

zaken zijn bijgevoegd na de commissiebehandeling. In dit geval is dat niet erg, dus hij stemt in. 

 De VOORZITTER beluistert verder geen commentaar, dus het kan een hamerstuk blijven.  
  

Besluit Het voorstel wordt unaniem aangenomen. 
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8. Rondvraag 

8.1 Raadslid KOOIMAN was verbaasd dat het college niet op de hoogte was van de afwijzing op 15 

februari 2016 van de subsidie van het Waddenfonds voor Planet De Koog, die op 22 februari hier 

is ontvangen. Hierdoor is de bezwaartermijn verlopen. Texels Belang heeft vernomen dat het 

college er geen verklaring voor heeft. Zij hopen dat het Waddenfonds hun bezwaar toch nog 

aanvaardt, en het project alsnog wil ondersteunen. Met het zaakgerichte systeem dat alles kan 

volgen binnen de organisatie zou zoiets toch niet mogen gebeuren. Negatieve consequentie van 

deze afwijzing is bovendien dat ook andere subsidieverstrekkers hun cofinanciering intrekken.  

 Wethouder HERCULES wijst op hun antwoorden die al op dezelfde vragen van D66 zijn 

gekomen. De omissie in het systeem is naar aanleiding van dit geval al aangepast. Voor het 

missen van deze brief kan hij geen enkel excuus bieden. Een soort van verklaring is dat de 

voorbereiding van de aanvraag door de stuurgroep is gedaan; de gemeente had in dit geval niet 

rechtstreeks contact met het Waddenfonds. Inmiddels is verzocht alsnog bezwaar te mogen 

indienen; daarop is nog geen antwoord ontvangen. Het college hoopt dat dit alsnog mag. 

Wethouder Hercules wijst erop dat ze meerdere ijzers in het vuur hebben. Zo staat in de 

begroting van De Kop Werkt ook hetzelfde bedrag voor 2017. Daarover verwachten ze voor de 

zomer uitslag. Verder hopen ze dat de subsidie die ze voor de herinrichting van de openbare 

ruimte hebben aangevraagd er links- of rechtsom wel komt.  

Daarnaast zijn ze met Planet De Koog druk bezig allerlei zaken ‘in het pak te zetten’. Op 19 

mei 2016 komt er presentatie. Ook zijn veel particulieren en ondernemers actief in het project 

en bereid te investeren. Veel zaken zijn al in beweging, dus het is zeker niet zo dat ze bij de 

pakken neer zitten.  

 Raadslid KOOIMAN herhaalt dat zo’n belangrijke brief niet zoek mag raken. Het lijkt hem heel 

frustrerend voor degenen die er zoveel werk aan besteed hebben. Hij hoopt van harte dat het 

college vanaf nu extra goed oplet, en dat het project door kan gaan. 

  

8.2 Raadslid STANDAART heeft op een aantal vragen over dijkversterking en De Schans al antwoord 

gekregen. Hij is verbaasd dat er over de coupure nu eerst een raadsbesluit zou moeten worden 

genomen, voordat de aanleg daarvan tegelijkertijd met de dijkversterking kan geschieden. In 

zijn ogen liggen die besluiten er al lang, en staat er al €50.000 voor op de begroting, dus vraag 

is wat de raad dan verder nog zou moeten doen. De beantwoording is volgens de heer Standaart 

ook tegenstrijdig, want er staat dat de coupure geen deel uitmaakt van het dijkversterkings-

plan, maar verderop staat dat is afgesproken de plaatsing van de coupure meteen mee te 

nemen. 

 Burgemeester UITDEHAAG licht toe dat over de vergunning inderdaad geen raadsbesluit nodig 

is, maar wel over de financiën. Daarover wordt binnenkort gesproken. Ten tweede heeft hij 

begrepen dat in de uitvoering wel degelijk de beste combinatie wordt gezocht. Het is duidelijk 

dat je geen extra kosten wilt maken door de coupure pas aan te leggen als alles klaar is. 

  

8.3 Raadslid JONKER wijst het college erop dat ze ‘schatplichtig’ zijn aan het samenwerkings-

akkoord Samen Zelfstandig. Er staat in dat de plannen voor de Groeneplaats al in 2015 gestalte 

zouden krijgen. Hij hoopt dus dat het college echt in mei 2016 met een plan komt waar de raad 

een klap op kan geven. 

 Wethouder HERCULES antwoordt dat dit onderwerp vorige dinsdag in het college is besproken.  

Toezegging Volgende week stelt het college dit vast, en daarna komt het naar de raad. Verder maakt hij 

kenbaar dat de muziekkoepel onderdeel uitmaakt van het plan. 

  

8.4 Raadslid ERWICH wordt niet vrolijk over de antwoorden betreffende de begraafplaats in De 

Koog. Dit loopt al 8 jaar, en pas nu blijkt dat de locatie niet geschikt is, terwijl het zelfs al in 

het bestemmingsplan is opgenomen. Hij wil dan ook met klem vragen een datum te noemen, 

wanneer het zoeken naar een andere locatie gaat plaatsvinden.  
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Verder hoopt hij te mogen aannemen dat in die 8 jaar al over de exploitatie is nagedacht, en 

dat dit al is geregeld. 

 Wethouder KINGMA vindt deze opmerking terecht. Hij wijst erop dat in die 8 jaar wel een 

wezenlijk verschil is aangebracht in het uitgangspunt, namelijk van een gewone naar een 

natuurbegraafplaats. Het college gaat nu op zoek naar een andere locatie en de wethouder 

komt snel met een termijn waarbinnen dat onderzoek kan worden gerealiseerd. 

Toezegging Burgemeester UITDEHAAG vult aan dat ze proberen de raad daar volgende week over te 

informeren.  

Raadslid ERWICH vraagt of hij goed begrijpt dat een gewone begraafplaats op deze plek wel 

had gekund. Wethouder KINGMA antwoordt dat voor natuur-begraven de waterstand te hoog is. 

Voor een gewone begraafplaats kun je terpen maken.  

Raadslid VLAMING vraagt terzijde of de urgentie van deze vraag na 8 jaar zo hoog is, dat die 

niet in de commissie maar in de rondvraag van de raad moest worden gesteld. 

  

8.5/8.6 Raadslid VELTKAMP wijst op het besluit 10 maanden geleden om een nieuwe brug naar de 

Volmolen neer te leggen. Het afbreken van die brug kon toch ook in een mum van tijd? 

En tevens wil de heer Veltkamp weten wanneer de vissteiger in De Koog nu eindelijk komt. 

Toezegging Wethouder KINGMA antwoordt dat in de dorpenronde in Den Burg is toegezegd dat de brug in 

juni 2016 komt.  

Toezegging  Ook de vissteiger zal in diezelfde maand gereed zijn.   

Raadslid ERWICH kan meedelen dat er op dit moment al aan de vissteiger wordt gewerkt. 

  

8.7 Zoals elk jaar vraagt raadslid SCHAATSENBDERG tijdens het opbouwen van de Meierblis bij 

Oudeschild om waarschuwingsborden neer te zetten, omdat het direct aan de weg ligt. Op 

verzoek gebeurt dit altijd keurig, want het is er gevaarlijk.  

Toezegging Burgemeester UITDEHAAG pakt dit signaal op en belooft dat er volgend jaar niet meer om 

gevraagd hoeft te worden.  

  

8.8 Raadslid VAN DE WETERING heeft dit keer een lijstje gemaakt. Ze somt een aantal langlopende 

kwesties op die niet op tijd - of nog steeds niet - zijn uitgevoerd, of niet volgens de besluiten 

en wensen van de raad: Planet Texel, begraafplaats, toezegging Kamperfoelieweg, Lunetten 

(had allang gesaneerd moeten worden); gemeenschappelijke regelingen, landje van Schraag, 

herinrichting bedrijventerreinen, zwembad (niet uitgevoerd volgens wensen raad), WKO 

(klimaatbeheersing gemeentehuis is nog steeds niet op orde), enz. Ook vindt ze bezwaarlijk, 

dat als iets illegaal is neergezet, wordt gekeken of het achteraf valt te legaliseren. Ze zou 

graag over deze tendens eens met elkaar praten, want ze vraagt zich af hoe je met elkaar de 

besluiten beter kunt uitvoeren zoals afgesproken. 

Burgemeester UITDEHAAG antwoordt op het tweede deel van haar vraag dat er wel degelijk 

wettelijk mogelijkheid is om te proberen iets wat illegaal is neergezet achteraf te legaliseren. 

Toezegging De burgemeester pakt de handschoen op en stelt voor om met de fractievoorzitters en de 

griffier op 12 mei 2016 dit gesprek aan te gaan. Ze kunnen er dan met z’n allen over nadenken 

hoe ze er uiteindelijk allemaal beter van kunnen worden. Samen met de gemeentesecretaris en 

de griffier zal hij het gesprek voorbereiden.  

  

8.9 Raadslid RAN heeft met een aantal collega’s op prettige wijze kennisgemaakt met het Sociaal 

Team. Het was zeer verhelderend, en hij dankt dan ook hartelijk voor deze gelegenheid, in het 

bijzonder mevrouw Witvliet. Andere raadsleden die een uitnodiging ontvangen raadt hij aan 

daaraan gehoor te geven. 

9. Afscheid de heer Standaart en benoeming mevrouw Koot 

 Burgemeester UITDEHAAG deelt mee dat de heer Standaart bij hem kwam en aangaf te willen 

stoppen. Op zijn verzoek mocht dat niet bekendgemaakt worden. Hoewel de burgemeester de 

heer Standaart nog niet zo goed kent, wil hij hier toch een aantal woorden aan wijden.  
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Zijn inspanningen voor de Wadden zijn hem niet ontgaan. Bij de afgelopen Waddenconferentie 

hebben zij hem gemist en tegelijkertijd geprobeerd er zijn gedachten over de 

Waddensamenwerking te borgen. Directe aanleiding van die afscheid is dat zijn gezondheid 

teveel veel van hem vraagt, met helaas de conclusie dat zijn lijf de komende tijd alle aandacht 

nodig heeft. Over een aantal gemeenschappelijke interesses is de burgemeester wel enthousiast 

gemaakt door de heer Standaart: cultuurhistorie, De Schans, versteviging dijk, coupure, enz. 

Dit laatste punt zal hij in zijn achterhoofd houden en de heer Standaart bij de officiële opening 

uitnodigen. De heer Standaart kon heel vurig en fel zijn heeft de burgemeester begrepen. Hij 

heeft enorm gewaardeerd dat hij dat politieke spel goed beheerste, en dat op een prettige en 

leuke manier heeft gedaan. De burgemeester wenst hem een goede toekomst en overhandigt 

een bos bloemen.  

  

 Raadslid SCHAATSENBERG spreekt namens de raad over de heer Standaart als een kleurrijk 

raadslid, die zich altijd zal laten horen, waarbij het er soms pittig aan toe kon gaan. Sommige  

dossiers beheerste de heer Standaart tot in de diepte, en zo kon hij op onderwerpen als Aanpak 

stikstof, gaswinning, zoutwinning in het Waddengebied, Natura 2000 e.d. vaak de deskundigen 

de les lezen. Met ongeveer elke burgemeester heeft de heer Standaart een ingewikkelde relatie 

gehad; daarvoor zit de huidige burgemeester hier nog te kort. De heer Standaart is altijd een 

echte ‘Waddenman’ geweest, die pleitte voor een bestuurslaag voor het gehele Waddengebied. 

Dat vormt een levendig thema. Zijn interesse ligt duidelijk meer bij de Wadden dan bij de 

Noordkop, gezien het initiatiefvoorstel: ‘Texel uit de regionale raadscommissie’. Veel zaken die 

10 jaar geleden speelden en door Texels Belang onder de aandacht werden gebracht spelen nu 

nog. Zo was er de motie uit 2002 over onderzoek naar forfaitair systeem voor 

toeristenbelasting. Dat staat nu weer op de agenda. Verder is in 2005 een motie heroverweging 

schoolbestuur OSG ingediend en aangenomen; dat is nu ook weer aan de orde.  

Ook een motie bij bestemmingsplan buitengebied om ruimte creëren voor het begraven van 

dieren ligt nog op uitvoerig te wachten. (noot EZ: voormalig raadslid Texels Belang mevrouw 

Bakker-de Boer roept dat zo’n dierenbegraafplaats er wél is).  

De heer Standaart is te beschouwen als visionair, want al in 2002 zag hij onrust rond de 

schaalvergroting bij de zorgverlening. Dat is nu nog steeds actueel. Ook zijn vergaderingen van 

de commissie bezwaarschriften door zijn toedoen openbaar geworden, en is er steun gekomen 

voor het handmatig vissen op schelpdieren. Verder is er op initiatief van Texels Belang een 

termijn gesteld voor de behandeling van principeverzoeken. In 2004 kwam de heer Standaart 

met een petitie over rapport Meijer en het inzetten van gelden voor het Waddengebied. Niet al 

zijn voorstellen halen het, ook niet na uitgebreide presentaties, zoals van het plan voor een 

parkeergarage met appartementen erboven aan de Vogelenzang. Veel punten die Texels Belang 

aandroeg op het gebied van handhaving en toezicht zijn nog niet gehonoreerd. Ook nu spelen 

handhavingskwesties op de yurt en de verse vismarkt.  

Ondanks verschil in standpunten konden ze na afloop meestal wel weer samen een drankje 

drinken, memoreert de heer Schaatsenberg. 

 Raadslid KOOIMAN lijkt het lastig om vanwege je verslechterende gezondheid afscheid te 

moeten nemen. Hij respecteert de keuze van de heer Standaart, en weet dat velen hem zullen 

missen. Een behoorlijk stuk kennis zal verdwijnen, en ze zullen hem missen om zijn ervaring, 

inbreng, collegialiteit, kennis, gedrevenheid, vastbijtend zijn, hoewel hij soms langdradig en 

rechtlijnig kon zijn. Eigenlijk weet Piet altijd alles en als hij het niet weet zoekt hij het uit tot 

in de puntjes. Van zijn kaliber lopen er niet veel meer, meent de heer Kooiman. Bij de vorige 

verkiezingen behaalde Texels Belang 21% van de stemmen. Helaas zat er geen plek in de 

coalitie in, maar beviel de oppositierol hen eigenlijk wel goed. Van verzuring is geen sprake bij 

de fractie; ze gaan voor de zaak en proberen steeds met goede argumenten de ander te 

overtuigen. De fractie is een mooie club bij elkaar. Over het conflict met voormalig 

burgemeester Joke Geldorp vraagt de heer Kooiman gekscherend hoe dat mogelijk was. De 

nieuwe fractievoorzitter wil Piet Standaart bedanken voor wat hij voor de club en voor veel 

eilanders heeft betekend. Zijn deur stond altijd open en hij gaf altijd goed advies.  
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Zijn kennis zullen ze nog hard nodig hebben. Echtgenote Tine krijgt bloemen en met Piet zullen 

ze onder een hapje en drankje als partij nog apart afscheid nemen.  

Burgemeester UITDEHAAG merkt op dat hij de fractie van Texels Belang nog graag een keer wil 

bezoeken; hij hoopt dat de heer Standaart daarbij aanwezig kan zijn.  

  

 Raadslid STANDAART kreeg al veel vragen waarom mevrouw Koot met de raadscommissie ging 

stoppen. Inmiddels zal de reden wel duidelijk zijn. Hijzelf gaat een medisch traject in, dat niet 

te combineren valt met het raadswerk. Ook past zijn vertrek binnen het streven van Texels 

Belang om te verjongen. De raad moet immers een afspiegeling zijn van de maatschappij. Over 

de samenwerking met de Noordkop haalt hij aan: ‘Als je op Texel geboren bent wil je niet in 

Den Helder begraven worden’; als je in het Gemini ziekenhuis wordt geboren, ben je helaas een 

inwoner van Den Helder; ‘het mooiste van Den Helder is de laatste boot naar Texel’; ‘Texel is 

altijd aars’; en Texel heeft als enige bij de regionale raadscommissie Noordkop een wethouder 

in een bruin mantelpakje, in plaats van in een grijs pak! In zijn ogen zal de bestuurlijke 

samenwerking met Den Helder altijd moeizaam zijn, besluit de heer Standaart. 

 Burgemeester UITDEHAAG merkt op dat het straks in Den Haag mogelijk wordt je 

geboorteplaats te wijzigen. 

  

 Hierna roept de burgemeester mevrouw Veronne Koot naar voren. De commissie geloofsbrieven, 

bestaande uit de heren Vlaming, Schuiringa en mevrouw De Groot trekt zich terug om de 

geloofsbrieven te beoordelen. Na de schorsing komt de voorzitter van die commissie, mevrouw 

De Groot, terug met de mededeling dat ze geen ongeregeldheden hebben kunnen vinden.  

 Burgemeester UITDEHAAG leest de belofte/eed voor en raadslid KOOT verklaart en belooft dat, 

ten overstaan van de gemeenteraad. Zij neemt alle felicitaties in ontvangst en krijgt een 

boeket. 

10. Sluiting  

 De VOORZITTER dankt ieder voor de inbreng en sluit de vergadering om 21.25 uur. 

  

Vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 25 mei 2016, 

 

De griffier, De voorzitter, 

 

 

 

Afkortingen 

AB = algemeen bestuur, DB = dagelijks bestuur, RUD = regionale uitvoeringsdienst 

MINUUT      MINUUT


